
Bc. Lukáš Herold 
 
Vážený pane bakaláři, 
 
rád bych se Vás zeptal na Vaše působení jako zaměstnance kanceláře primátora hlavního města 
Prahy. 
 
Dne 23.1.2025 publikoval server sz.cz článek “Statisícové odměny na pražském magistrátu. Vyplácelo 
se i za kongres ODS”. 
 
Je v něm mj. uvedeno: 
 
“Když se loni v polovině dubna sjížděli delegáti na kongres Občanské demokratické strany (ODS), 
dorazil primátor Prahy Bohuslav Svoboda s podklady, které mu připravil zaměstnanec jeho kanceláře. 
Následně za to dostal tento magistrátní úředník mimořádnou odměnu. A to přesto, že stranický sjezd 
ODS nebyl akcí hlavního města.” 
 
Chtěl bych Vás požádat, abyste potvrdil nebo vyvrátil, že jste zaměstnancem, o kterém citace hovoří. 
 
Dále je v článku uvedeno: 
 
“Mezi odměnami pro zaměstnance kanceláře primátora vyčnívá ještě jedna. Dostal ji zaměstnanec s 
přiřazeným číslem 8. Bonusy získal loni celkem pětkrát. Nejprve v únoru 35 tisíc, pak v květnu 40 tisíc, 
v červnu 20 tisíc a v červenci 50 tisíc. Nakonec mu ale přišla v září částka, díky které si na prémiích 
vydělal víc než někteří jeho nadřízení – odměna 564 tisíc korun. V součtu za celý rok tak na bonusech 
dostal 709 tisíc.” 
 
Chtěl bych Vás požádat, abyste potvrdil nebo vyvrátil, že jste zaměstnancem, o kterém citace hovoří. 
 
S pozdravem 
 
Milan Kostohryz 
 


